

Образец заявления от абитуриента из Индии об отсутствии сертификата квалификационного экзамена NEET

И.о. ректора
ФГБОУ ВО СГМУ (г. Архангельск)
Минздрава России
Н.А. Быловой

*To Nadezhda A. Bylova, the acting rector
of Northern State Medical University*

от абитуриента

from the applicant

(ФИО / full name)

(Email, телефон / Email, phone)

ЗАЯВЛЕНИЕ

Прошу принять мои документы для участия в конкурсе на поступление в ФГБОУ ВО СГМУ (г. Архангельск) Минздрава России (далее – Университет) без представления сертификата об успешном прохождении квалификационного экзамена NEET с нотариально заверенным переводом на русский язык в связи с его отсутствием.

I request that you accept my documents and allow me to participate in the competition to enroll into the Northern State Medical University (further referred to as 'the University') without the certificate of successful passing of the NEET qualifying exam with its notarial translation into Russian due to the absence of such certificate.

Осведомлен(-а), что без успешного прохождения квалификационного экзамена NEET я не буду допущен(-а) к медицинской практике в Республике Индия после окончания обучения в Университете.

I am informed that without successful passing of the NEET qualifying exam I will not be admitted to medical practice in the Republic of India after I graduate the University.

Обязуюсь не предъявлять претензий Университету в случае недопуска к медицинской деятельности в Республике Индия.

I undertake not to make any claims against the University in case of non-admission to medical practice in the Republic of India.

« ____ » _____ 20 ____ г.

(Дата / Date)

_____ / _____ /

(Подпись / Signature)

(Расшифровка / Name)